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Dagsorden til møde i forældrebestyrelsen på Skovsgårdsvej  

Dato og klokkeslæt:24.08.2023 kl.17.00-19.00  

Sted: Børnehuset Skovsgårdsvej 

Forplejning: [Klik her – skriv hvad der serveres til mødet] 

Deltagere: Nanna Rummelhoff, Sylwia Olsen, Laila Jørgensen, Maria Hansen, Carsten Lejbølle, Jesper 
Lindhardt 

Fraværende:   

Mødeleder: Nanna Rummelhoff 

Referent:  Carsten Lejbølle 

  

1. Evaluering af sommerfesten  
Sagsfremstilling: 
Evaluering af sommerfesten d.18.8.2023 

Beslutning:  
Flere har hørt positivt om arrangementet. En enkelt har hørt om, nogle der ikke fik mad, 
grundet kø til ballondyr og efterfølgende hjælp til tattooshop. Institutionen har ikke hørt 
fra nogen.  
Samlet set var festen en succes.  

Til næste år, skal der være en opmærksomhed på prisniveauet i forhold til at få dækket 
udgifterne.  

2. Julefesten 
Sagsfremstilling:  
Drøftelse og planlægning af årets julefest 

Beslutning: 
Julefesten afholdes lørdag d.9.12.2023 i tidsrummet 13.30-16.30. Det skal undersøges, 
om hallen på Stormarkskolen er ledig.  

3. Orientering fra institutionen 
Sagsfremstilling:  
Institutionen fortæller om hverdagen 
 
Beslutning: 
Carsten orienterer om, at dagligdagen er ved at vende tilbage i huset. Der mangler få 
børn, for at vi igen er fuldtallige.  
Der vil igen blive arbejdet med temaer fremover.  
 
Carsten har desuden orienteret om, at der er modtaget skrivelse fra teknik- og 
miljømyndigheden, hvori det fremgår, at vi ikke længere må bruge kælderen i huset, 
dette som følge af brandsyn tilbage i november 2022, hvor det blev konstateret, at vi 
ikke overholdt byggetilladelsen fra 1981.  
Carsten er i dialog med service og bygninger som er ejer af bygningen samt den øverste 
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ledelse i sektoren.  
 
Institutionen oplyser, at det opleves at kvaliteten af maden, som leveres dagligt, er 
blevet dårligere. 
Bestyrelsen vil tage det med videre, i en drøftelse med de øvrige bestyrelser.  
 

4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmerne 
Sagsfremstilling:  
Orientering fra bestyrelsesmedlemmerne 
 
Beslutning: 
Nana oplyser, at der er en del penge, som kan bruges til f.eks. spil eller lign. Personalet 
vil drøfte det på et kommende personalemøde.  
 

5. Tilbagemelding på tilsyn 
Sagsfremstilling:  
Orientering om uanmeldt tilsyn 
 
Beslutning: 
Det uanmeldte tilsyn var en succes, vi var gået frem på alle målparametre, og fik megen 
ros.  
Tilsynsrapporten ligger på hjemmesiden.   
 

6. Viden fra tilsyn 
Sagsfremstilling:  
Forældrebestyrelsen skal udarbejde principper for forældreinddragelse  
 
Beslutning: 
Det er besluttet, at Carsten undersøger om der skal udarbejdes principper, da de ikke 
fremgår af styrelsesvedtægterne.  
Derudover fremgår meget relevant info i de månedlige nyhedsbreve.  
 

7. Årligt fællesmøde 
Sagsfremstilling:  
Forældrebestyrelsen skal indkalde til et årligt forældremøde 
 
Beslutning: 
Fællesmødet blive afholdt d.23.1.2024 fra 17.00-19.00. 
 

8. Næste møde 
Sagsfremstilling:  
Næste bestyrelsesmøde 
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Beslutning: 
Det næste møde er d.12.10.2023.  
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